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Betreft: uitspraken burgemeester COVID 19 maatregelen 

 

Geacht bevoegd gezag, beste Ryan, 

 

Afgelopen week bereikte ons via diverse media een filmpje waarin u vraagtekens zet 

bij diverse maatregelen die op dit moment genomen worden om, in de woorden van 

de minister president, het virus een hamerslag toe te brengen.  

We zien allemaal de verontrustende cijfers en de gevolgen die dit nu al heeft voor de 

ziekenhuizen in het hele land. Verpleeghuizen en bijzondere woongroepen zullen 

ongetwijfeld ook met vrees de komende periode tegemoet zien.  

Groot was dan ook onze verbazing dat u, als bevoegd gezag, vertegenwoordiger van 

de veiligheidsregio in onze gemeente en bovenal als burgervader, twijfels uitte over 

het ingezette landelijk beleid. Wij hoorden u zeggen dat u twijfels heeft of het wel 

allemaal nodig is. U specificeerde dat naar de sluiting van de horeca en het eerder 

sluiten van de winkels. Ook zei u dat sommige mensen beschermd werden die zelf 

geen maatregelen nemen om verspreiding van het vrius te voorkomen. Wij vinden 

dat nogal forse uitspraken die om nadere uitleg vragen, zeker ook waar het gaat om 

de bronnen, waarop u uw uitspraken baseerde. Dat is vraag nummer één. 

De tweede vraag gaat over de jongeren. Ja, die hebben het moeilijk. Gelukkig mogen 

de scholen (nog) open blijven. Uitgaan is er echter niet meer bij en ook met grotere 

groepen samenkomen mag niet. Ook wij, als SP fractie, zijn daar bezorgd over. Onze 

vraag is welk perspectief u de jongeren in Horst aan de Maas biedt? Wat kan er wel 

in deze uitzonderlijke tijden? 

De derde vraag gaat over het beleid tot nu toe, waarin u de Horster kermis door liet 

gaan, de Kasteelse bossen eerst openstelt en daarna toch weer moet sluiten en over 

Toverland dat u willens en wetens de coronamaatregelen laat overtreden door meer 

mensen in een attractie toe te staan dan op dit moment dringend wordt geadviseerd. 

Ook zijn er – bijvoorbeeld vanuit de Werkgroep Huisvesting Arbeidsmigranten – 

vragen gesteld over uw handhavingsbeleid ten aanzien van arbeidsmigranten in 

relatie tot covid-19-risico’s. Staat u nog steeds achter het handhavingsbeleid en deze 

beslissingen? Zou u dat nu weer zo doen, en waarom? 

We hebben begrepen, dat u inmiddels uw excuses heeft aangeboden in uw contact 

met de voorzitter van de Veiligheidsregio, dhr. Scholten. In het artikel in Dagblad De 



Limburger zegt u er echter meteen weer achteraan: “Ik kom elke dag mensen tegen 

die zeggen dat ze dit soort regels niet snappen. Ik kan de logica van sommige zaken 

ook niet zien.” Zou het niet logischer zijn om, met de middelen die u wél ter 

beschikking staan en veel burgers niet, de juiste informatie te verkrijgen en daarmee 

de mensen die u met vragen benaderen die juiste informatie te verschaffen? En dáár 

waar regels zouden moeten veranderen heeft u óók een positie als lid van de 

veiligheidsregio om daar waar nodig en mogelijk aanpassingen te bepleiten. Lijkt u 

dat niet een logischer weg? 

De vijfde vraag is of u zich hebt laten adviseren door een gedragsdeskundige 

voordat u de uitspraken deed in het facebookfilmpje, die in de diverse media tot 

commotie hebben geleid? 

In het algemeen kun je stellen dat een uitzonderlijk grote crisis, zoals wij die nu 

meemaken, alleen maar bestreden kan worden als we samen beleid maken en er 

dan als één man voor en achter gaan staan. Volgens ons helpt het niemand om de 

landelijke beleidsmaatregelen rondom corona in twijfel te trekken. Zeker niet als je 

zelf het bevoegd gezag bent om die maatregelen te handhaven. Graag uw reactie 

hierop. 

Wij zien uw antwoorden graag spoedig tegemoet. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

Sonja van Giersbergen, 

SP fractie Horst aan de Maas 

 

 

 


